
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

BRM.KSSOKiS.0012.3.4.2020 Swarzędz, 25 września 2020r.

Protokół nr 5/2020

Obrady rozpoczęto 24 września 2020 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:23 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków.

Obecni:

1. Elżbieta Cholewicka
2. Wojciech Kmieciak
3. Wanda Konys
4. Dawid Książkiewicz
5. Barbara Kucharska
6. Tomasz Lewandowski
7. Mateusz Matuszak
8. Joanna Wojtysiak-Tierling
9. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu, Mateusz 
Matuszak. Na wstępie powitał radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie załączonej do 
protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i
Sportu jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 7 członków obecnych, 2 nieobecnych. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił porządek obrad, 
który stanowi załącznik nr 2.

2. Dyskusja nad informacją Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz o przebiegu wykonania budżetu 
Miasta i Gminy Swarzędz za I półrocze 2020 roku.
Informację na temat wykonania budżetu za I półrocze 2020r. przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina 
Dziekan. 

3. Rodzina – udzielane świadczenia.
Przewodniczący, M. Matuszak  poprosił o zabranie głosu p. Sławomira Kaźmierczaka, który 
poinformował, że od dnia 01.09.2020r. pełni funkcję koordynatora ds. dostępności. Poinformował, że 
funkcja ta jest związana z zapewnieniem równego dostępu do źródeł informacji i usług Urzędu dla osób z 
niepełnopsrawnościami. 

Temat „Rodzina – udzielane świadczenia” przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Anna 
Renda. 

Radna B. Kucharska zapytała ilu w gminie pracuje asystentów osób niepełnosprawnych. 
Dyrektor A. Renda odpowiedziała, że w gminie pracują asystenci osobiści osoby niepełnosprawnej (bez 
przygotowania zawodowego) oraz asystenci osoby niepełnosprawnej z kwalifikacjami – w gminie jest 
duży problemy z pozyskaniem kandydatów na to stanowisko. 
Dyrektor poinformowała również, że funkcjonuje jeszcze program opieki wytchnieniowej, natomiast jest 
on mało popularny i rzadko wykorzystywany przez osoby, które tej opieki potrzebują. 
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Radny W. Kmieciak zapytał czy opieka wytchnieniowa jest dofinansowywana. 

Dyrektor A.Renda, odpowiedziała, że pomimo dużej akcji promocyjnej, program nie jest popularny i  
gmina będzie zobligowana do zwrotu części przyznanej dotacji. 

4. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2020.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Poinformowała, że na sesji zostanie zgłoszona autoporawka do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2020. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2020 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Poinformował, że na sesji zostanie zgłoszona autoporawka do projektu uchwały. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2020 – 2043. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty, o której 
mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom 
w transakcjach handlowych, oraz rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 tej ustawy w brzmieniu 
obowiązującym do dnia 31 grudnia 2019 r., przypadających Gminie Swarzędz lub jej jednostkom 
organizacyjnym.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu 
rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu 
nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych, oraz rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1
tej ustawy w brzmieniu obowiązującym do dnia 31 grudnia 2019 r., przypadających Gminie Swarzędz lub
jej jednostkom organizacyjnym.. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

d) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia 
udziału należącego do Gminy Swarzędz w prawie własności nieruchomości zabudowanej w formie 
wkładu niepieniężnego (aportu)do spółki pod firmą "Swarzędzkie Towarzystwo Budownictwa 
Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością".
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: Propozycja wprowadzenia do porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie wniesienia udziału należącego do Gminy Swarzędz w prawie własności nieruchomości 
zabudowanej w formie wkładu niepieniężnego (aportu)do spółki pod firmą "Swarzędzkie Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością". 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Swarzędz – Wrzosowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście 
Swarzędz – Wrzosowa. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Garby –
Nowoczesna.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Garby – Nowoczesna. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Garby 
– Prosta.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Garby – Prosta. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Rejon Jeziora Swarzędzkiego oraz ulic: Strzeleckiej i Działkowej w Swarzędzu”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Komisja zapoznała się z projektem.

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Paczkowa – część A1.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Poinformował, że na Sesji zostanie zgłoszona autoporawka do projektu uchwały.
Głos zabrał mieszkaniec Paczkowa, który przedstawił treść złożonej przez siebie do planu uwagi, która 
nie została w planie uwzględniona.
Komisja zapoznała się z projektem uchwały.

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz 
– zaległości podatkowe.
Projekt uchwały przedstawił pracownik Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta i Gminy Swarzędz – zaległości podatkowe. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta i Gminy Swarzędz
– warunki zabudowy.
Projekt uchwały przedstawił pracownik Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta i Gminy Swarzędz – warunki zabudowy.. 
Wyniki głosowaniaza: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.
Projekt uchwały przedstawił pracownik Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 
skargi.. 
Wyniki głosowania za: 7, przeciw: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
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5. Sprawy bieżące.
Przewodniczący, M.Matuszak poprosił o zabranie głosu panią Krystynę Leśniak. 
Pani K. Leśniak zabrała głos w temacie bardzo trudnej sytuacji finansowej swarzędzkich przedsiębiorców
związanej z panującą pandemią. 
Zwróciła się do radnych o pomoc i wsparcie firm turystycznych działających na terenie gminy 
Poprosiła również o rekomendację wycieczek wśród swarzędzkich szkół. 

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że decyzja dotycząca wycieczek w szkołach  nie jest decyzją
na którą wpływ może mieć Burmistrz, gdyż wybór oferty nie należy do kompetencji Burmistrza. 
Burmistrz nie może nakazywać szkołą organizacji wycieczek i wyjazdów. 

Głos zabrała Sekretarz Gminy, A.Kubacka, która poinformowała, że gmina prowadzi akcję "lokalnie-
solidarnie" i promuje rodzimych przedsiębiorców. 

Radny T. Lewandowski  zabrał głos jako przedstawiciel rady rodziców w jednej ze swarzędzkich szkół. 
Powiedział, że rodzice w obecnej sytuacji pandemii nie chcą organizować wycieczek dla dzieci. 

Radna W. Konys zaapelowała o wzmocnienie działań wspierających małych przedsiębiorców w gminie. 

6. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

 

Przewodniczący
Komisji Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu

 

Mateusz Matuszak

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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